
     

Nieuwsbrief 
 

Voorjaar 2023 

 
Opening.                                                                   
Onze voorzitter, Annie van de Nieuwenhof, 
opent om 20.00 uur de Algemene Leden 
Vergadering. Daarbij worden de aanwezige 
leden met in het bijzonder de ereleden Wim 
Vissers en André van de Nieuwenhof van 
harte welkom geheten. Ons erelid Leo Vis-
sers kon helaas niet aanwezig zijn. Het af-
gelopen jaar wordt kort doorgesproken en 
er wordt vooruitgeblikt op het komende 
jaar.                                                                       
In haar openingswoordje geeft Annie aan 
dat de activiteitenmatrix, via de e-mail,  
door René is verstuurd en dat wij, als be-
stuur, hopen dat er binnen onze mooie ver-
eniging voldoende vrijwilligers zijn die ons 
willen helpen onze activiteiten te kunnen 
blijven organiseren.                                                            
Zonder vrijwilligers geen activiteiten en 
zonder bestuur geen vereniging. 

Notulen van de vorige vergadering.  
De notulen van de ALV 2022 zijn gepubli-
ceerd in de Nieuwsbrief van februari 2022. 
Deze notulen worden goedgekeurd. 

Ledenbestand.  
Sinds de vorige ledenvergadering hebben 9 
leden hun lidmaatschap opgezegd. Er zijn 2 
nieuwe leden bijgekomen.                      
Momenteel heeft WTC Zijtaart 106 leden 
met een gemiddelde leeftijd van 63,4 jaar. 
We hebben 21 vrouwelijke en 85 mannelijke 
leden, onderverdeeld in de diverse catego-
rieën. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Activiteiten 2022.   

Het afgelopen jaar stonden de volgende  
activiteiten op de kalender:                        
- Klaver van Brabant;                                
- De jeugdfietscross. 

17 april hebben we “De Klaver” georgani-
seerd. Dit jaar voor het eerst zonder Asten; 
Marco Breedveld en Johnny v.d. Sanden 
hebben, naast de 86 en 115 km route, een 
mooie graveltocht uitgezet. Marco en John-
ny super bedankt.       

21 mei hebben we de 37ste editie van de 
Jeugdfietscross georganiseerd met dank 
aan Pieter van Dijk en André van Zutphen. 
Pieter heeft dit 10 jaar samen met o.a.   
André “getrokken”. Pieter is gestopt als lid 
en ook André geeft (wederom) aan dat hij 
wil stoppen. We zijn dus dringend op zoek 
naar ondersteuning. Dirck vult aan: de  
Evenementengroep Zijtaart heeft ook ge-
probeerd de organisatie op zich te nemen 
maar die kunnen ook niet voldoende vrijwil-
ligers op de been krijgen. André geeft aan 
dat hij feitelijk met alles wil meehelpen, 
maar dat hij geen kartrekker meer wil/kan 
zijn.  

De Sport 2000 Veldtoertocht is gecanceld; 
vergunning Staatsbosbeheer ging moei-
zaam. Tevens is er een tekort aan actieve 
vrijwilligers om de kar te trekken. Het is mis 
gegaan met het inlichten van de vrijwil-
ligers; deze moesten uit de NTFU kalender 
opmaken dat de tocht gecanceld was. Dat 
doen we de volgende keer beter! 

 

                                                                                                  

Notulen Algemene Leden Vergadering van Wieler Tourclub Zijtaart op 
2 maart 2023 bij Café-Zaal Kleijgeld.                                                          



 
Financiën.                                             
Maurice stelt zich kort voor en geeft a.d.h.v. 
een presentatie tekst en uitleg van de financi-
ële situatie van 2022. De kascommissie be-
stond dit jaar uit Maurice en Johnny v.d. San-
den. Er is door de kascommissie akkoord ge-
geven aan het financieel jaaroverzicht. John-
ny vormt, met Jan-Willem van Essen, de kas-
commissie 2023/2024.                                                      

Pim wordt bedankt voor het keurig financieel 
overzicht en doordat de kascommissie goed-
keuring heeft verleend, wordt Pim voor de 
laatste keer gedechargeerd van zijn taak en 
bedankt voor de vele jaren trouw penning-
meesterschap. (klap met voorzittershamer). 
Vanaf nu neemt Maurice de penningmeester-
taken voor de volle 100% over. 

Activiteiten 2023.  
De activiteiten worden kort uitgelegd a.d.h.v. 
een dia:                                                                    
- Start seizoen: 19 maart.                                     
- Klaver van Brabant: 16 april.                                                      
- Rabobank Jeugdfietscross: 20 mei.             
- Zijtaart Biedt meer: nog geen info.              
- Fietsweekend : 22–23-24 september.                                                                            
- Sluiting seizoen: 22 oktober.                      
- SPORT2000 Veldtoertocht: 26 november.                                                                    
- Zondagstochten.                                                          
- Woensdagstochten.                                                     
- Zaterdagstochten   

André van de Nieuwenhof geeft uitleg aan-
gaande het fietsweekend naar Wesel. Er is via 
de e-mail een uitvraag gedaan. Graag reage-
ren voor 1 april i.v.m. de reservering en voor-
bereiding. 

Johnny geeft uitleg voor de Klaver 2023 Road 
en Gravel a.d.h.v. De Klaver van 2022.     
Pauzeplek komt bij Kleijngeld, extra uitvraag 
voor vrijwilligers! Patrick v.d. Elzen geeft uit-
leg over Duchenne Heroes: een evenement 
waaraan hij deelneemt. De opbrengsten van 
De Klaver gaan naar Duchenne Heroes. 

André van Zutphen geeft uitleg aangaande de 
route-database op de WTC Zijtaartsite. Ieder-
een kan hier de routes downloaden (GPX) of 
de route vooraf bekijken.                                                      

Pauze.                                                                                                                           

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Bestuurszaken.                                                           
Volgens rooster is Pim Kolsteeg aftredend. 
Pim is niet herkiesbaar en is gestopt als lid.  
Volgend jaar is aftredend:                                              
- Voorzitter Annie van de Nieuwenhof;                             
- Secretaris René Looman (niet herkiesbaar); 
- Lid Eddy van den Tillaart.                                                
Er is ruimte voor nieuwe bestuursleden, een-
ieder kan zich aanmelden.                 
 
Huldiging Jubilarissen. 
25 jarige jubilarissen:  

 
 
 
 
 
 
 
Boy van Andel 
 
 
 
 
 
 
 
 
Cor Vissers 
 
 
40 jarige jubilarissen: 

 
 
 
 
 
 
 
 
Mari v.d. Burgt 
 
  
 

  
 
 
 
André v.d.  
Nieuwenhof 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 



 
 
Begroting 2023.                                                       
Maurice licht de begroting van 2023 toe.                                                                                
De leden stemmen in met deze begroting. 
 
Aanpassing Huishoudelijk Reglement.                                                 
2024: Voorzitter Annie v/d Nieuwenhof,   
Secretaris René Looman: aftredend niet her-
kiesbaar,                                                                  
Lid Eddy van den Tillaart.                      
2025: Lid Rob van den Dries. 
2026: Penningmeester Maurice v.d. Elzen,  
lid Walter Jans. 
 
De contributie voor 2023 blijft voor                          
herentoerleden €42,00;                                
voor ereleden €12,00;                                                   
voor overige leden € 36,00. 

Sponsoren.                                                                 
Zoals we kunnen zien hebben we goede   
sponsoren, waarop we trots zijn en waarop 
we kunnen rekenen in deze lastige en onze-
kere tijd. Wij vinden een goede verhouding 
belangrijk. De basis hiervan is natuurlijk de 
wederzijdse steun voor gemeenschappelijke 
activiteiten. We gaan ervan uit dat we hier-
bij ook weer op onze leden kunnen rekenen. 

Rondvraag.                                                         
André van Zutphen: tochten staan niet in 
Zijtaarts Belang en niet op de Zijtaartse 
Jaarkalender. René heeft dit doorgegeven. 
Gerard van Tiel: Status bestelling kleding? 
Maurice: ze zijn besteld; alleen nog geen 
bevestiging van levering.                                       
Johnny v.d. Sanden: Waarom zetten we de 
Sport2000 Veldtoertocht op de kalender? 
Discussie volgt. Met name Staatsbosbeheer 
doet lastig. Begroting 2023 van de VTT staat 
daarom ook op €0,00. Als vergunningverle-
ning niet lijkt te lukken en het aantal geregi-
streerde actieve vrijwilligers niet stijgt, dan 
schrappen we de tocht definitief. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sluiting.                                                                   
Annie bedankt iedereen voor zijn/haar in-
breng en bijdrage. 19 maart is de start van 
het seizoen en we hopen dat er veel leden 
aanwezig zullen zijn. 

                                                        

 

 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

“De pen”.                   
 
                                   Dennis Hoefnagel. 
 
 
Via Teun v.d. Steen en Eddy v.d. Tillaart aan 
mij de "eer" om een stukje te schrijven voor 
deze rubriek in de nieuwsbrief van WTC Zij-
taart. 
 
Ik ben Dennis Hoefnagel en heb de leeftijd 
van 46 jaar. Sinds het voorjaar 2021 ben ik 
lid van deze club. Ik ben in 1976 geboren in 
het (toenmalige) ziekenhuis in Veghel. Na 
een nachtje mocht ik al naar huis. Dat was 
naar Uiversland (Eerde). Tot mijn 26e heb ik 
daar gewoond. Daarna ben ik met Carla van 
der Linden gaan samenwonen op in Veghel 
(De Bunders). In 2008 hebben we een bouw-
kavel gekocht in Zijtaart om daar, met hulp 
van velen, een huis te bouwen. Omdat we in 
die tijd op zoek waren naar een andere wo-
ning en omdat Carla ook een Seitertse is, 
was dit wel een logische stap voor ons. Sa-
men met Carla hebben wij drie kinderen. Dit 
zijn Isis (14 jaar), Tren (12 jaar) en Zoe (9 
jaar).  
 
Naast een rondje met de WTC op zondagoch-
tend fiets ik ook graag op met mijn (jeugd)
vrienden. Erg leuk dat we hierin een zelfde 
hobby hebben. Daarnaast doe ik ook moun-
tainbiken.  Hoewel ik het fietsen op de weg in 
een groep leuk vind, is het mountainbiken 
wel meer mijn "ding". Ik vind de singletracks 
erg leuk en kan genieten van mooie routes 
zoals bijvoorbeeld die in Nijmegen/
Groesbeek. Het mountainbiken doe ik dan 
ook het hele jaar door. Mits het niet te droog 
is, is het ook prachtig om in de zomermaan-
den in de vroege ochtend al een lokale 
mountainbikeroute te fietsen. Naast het spor-
tieve op twee wielen, doe ik ook wekelijks 
een stukje hardlopen. Dat is leuk om erbij te 
doen. Zeker bij slecht weer of in de winter is 
dit makkelijk te doen voorafgaand of na het 
werk.  
 

Ik werk als belastingadviseur/mede-eigenaar 
bij een accountants & adviesorganisatie. Na 
het afronden van de HEAO ben ik gaan wer-
ken op accountantskantoor. Hoewel ik het 
werk leuk vond, merkte ik dat ik een aanleg 
had om de fiscale verbanden te leggen. Maar 
de kennis ontbrak nog. Ik ben toen gestart 
met een (avond)opleiding fiscaal recht. Het 
studeren is dus een lange "reis" geweest, in 
2007 heb ik mijn diploma gehaald.   
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Naast het sportieve en m'n werk heb ik be-
perkte tijd voor andere hobby's. Ik ga graag 
op vakantie met het gezin. Voor dat we kin-
deren kregen hebben Carla en ik al veel ge-
reisd en dat doen we met de kinderen ook.  
 
Op vakantie proberen we een afwisseling te 
hebben met (sportieve) activiteiten en cultu-
rele activiteiten zoals steden/musea bezoe-
ken. Binnen de culturele uitstapjes heb ik een 
voorliefde voor archeologie en nog meer spe-
cifiek voor antieke beschavingen met daarin 
weer een voorkeur voor het Oude Egypte. 
Soms volg ik ook nog een cursus met een on-
derwerp uit de Egyptologie. Daarnaast gaan 
we graag naar concerten en (muziek)
festivals. Samen met Carla, met vrienden, 
maar ook steeds meer met de kinderen erbij. 
Tot slot kook ik graag en kan ik erg genieten 
van eten bij gastronomische restaurants. Een 
goed glas (rode) wijn hoort hier dan ook ze-
ker bij. 
 
Het "officiële" fietsseizoen begint weer aan-
staande zondag (op het moment van schrij-
ven). Ik heb er weer zin! Lekker buiten fiet-
sen met een mooi zonnetje erbij. Ik hoop dat 
we met z'n allen vele mooie & veilige fietski-
lometers kunnen maken in dit nieuwe sei-
zoen. 
 

 

 

 

 

aan Boy van Andel. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


